
 
 

Ekerö 6 februari 2023

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Elfver (M) 
- Angående kommunalt övertagande av vägföreningar.

Bakgrund

Under flera år har frågan om kommunalt övertagande av Närlunda och Stockbyvägföreningar 
varit på tapeten, dels genom insändare, interpellationer och motioner av oss och övriga partier
inom f.d. Mälarökoalitionen, samt ytterligare en utredning av den kommunala förvaltningen. 
Detta har lett till att Ekeröalliansen även haft denna fråga för utredning i sin politiska 
plattform. 

Detta ärende verkar ha fallit i glömska, eftersom ingen återrapportering sker.

Vi har nyligen fått en förfrågan om hur ärendet fortgår och vill därför ställa följande frågor.

Fråga:

- Hur långt är ärendet hanterat?

- När avser du att lyfta upp ärendet till kommunstyrelsen för beslut?

För Öpartiet

Desirée Björk         


